
                                                     Zápis  ze zasedání OV Plačkov 

 26.3.2023 od 17:00 

Přítomni: Franzová Markéta, Janďourek Milan, Joklová Ivana, Krejčí Alena, Krejčí Václav ml., 
Pipek Zdeněk, Vrána Bohumil 

Hosté: Machek Petr 

Body k jednání: 

1. Jednací řád Osadních výborů – Do řádu byly zapracovány všechny návrhy k úpravě, 
které místní části navrhovaly a byl odsouhlasen zastupitelstvem 1.3.2023. K dispozici 
je na webových stránkách města Humpolec. 
 

2. Inventura majetku – proběhla dne 26.3. invent.komisí ( Krejčí A., Franzová, Pipek). 
Přírůstky: 2ks paddleboardy, 1x fritéza,2x hliníkové fotbalové branky pro juniory, 
mola, herní prvky na dětském hřišti, mobiliář přírodního koupaliště 
Vyřazeno: 10ks dřevěné židle, 1x skříň, 1x prosklená knihovna , vše z r. 1998 
Vše je již nefunkční a neslouží svému účelu. 
Pozn: účetní nesrovnalosti, kdy nám byl připsán do evidence majetek z jiné místní části 
byl vyřešen. Tímto děkuji za spolupráci p. Koudelkové, p. Hložkové a p.Ulrychové. 
 

3. Dotace na celoroční činnost v Plačkově – podala p. Krejčí A. (11/2022) – K dispozici 
máme 30 000,- Děkujeme městu HU za podporu. 
 

4. Železniční přejezd – pokračují jednání. Přejezd u Plíhalů bude upraven tak, aby zde byl 
přejezd bezpečný. V letošním roce bude připraven návrh, realizace by měla 
následovat v příštím roce. Osazení zrcadla u čekárny bude v letošním roce provedeno. 
Touto agendu koordinuje za OV p. B. Vrána, velice mu děkujeme. 

 
5. Komunikace k p. Trnkovi: Byli jsme přizváni na schůzku dne16.3. na MěÚ. ( Machek, 

Hložková, Krejčí, Trnka). P. Trnka žádá opravu cesty před jeho nemovitostí. S OMH se 
diskutovala možnost vybudovat „ točku“ u p. Karáska ( nyní se jedná o slepou ulici). 
Jelikož se ale v letošním roce zpracovává studie bydlení v celé této lokalitě, není v tuto 
chvíli jasné, kudy komunikace bude pokračovat a zda by tato investice nebyla 
zbytečná.( m.j. by se jednalo o stavbu na soukromém pozemku) Opravovat či budovat 
novou komunikaci, která nemá další návaznost  není rozumné. Též uvádíme, že v obci 
jsou mnohé komunikace v horším stavu a určitě budou mít prioritu v opravách. 
Domlouváme se na provizorní opravě. 

 
6. Plánované opravy komunikací:  V letošním roce by  se měla stihnout příprava opravy 

komunikace k p. Mejtskému s realizací v roce 2024.  V dalším roce plánujeme přípravu 
ulice k Duškům s realizací v r. 2025. Jsou to ulice, kde se neplánuje další výstavba RD 
atd. Měla by být již rovnou vyřešena dvojí kanalizace,  aby se v budoucnu  nemuselo 
dále do povrchu  zasahovat. 



 
7. Studie úprav budov areálu TJ Sokol Plačkov. Dne 20.3. proběhla celodenní prohlídka 

areálu TJ Sokol Plačkov. Zaměřovaly se  veškeré budovy (, Krejčí A., Beran). Město pro 
letošní rok vyčlenilo finance na studii, která by měla především vyřešit komfort 
občerstvení, ale též skladovací prostory atd. Další schůzka bude 4.4. (město HU, OV 
Plačkov, TJ Sokol, kioskáři) Do konce roku by měly být studie připravené k prezentaci. 

 
 

8. Pozemky:  
a) pozemek u bývalé školy( p.č.120/3) – projednáváme vytyčení hranice obecního 

pozemku a plotem ho oddělit od nemovitosti čp. 76. Majitel byl osloven ke 
spolupráci, odstranil věci z obecního pozemku. Dále si pořídil kontejner na 
komunální odpad k  „apartmánům“. Nyní zbývá řešit parkování. Nelze parkovat 
sousedovi ve výjezdu! Prosíme OMH o pokyn k zaměření pozemku. 
 

b)  Byla projednána žádost p. Bc. Lukáše  Goldmana k odkoupení parcely č. 488/22 
nebo 488/40 v k.ú. Plačkov. Za účelem postavení RD. 
OV bere na vědomí a zjistí možnosti v této věci. 
 

c) Vyjádření se k prodeji parcely č. 79/5 p. Votýpkovi. Jedná se o pozemek přímo pod 
stavbou RD. Vyjádření OV zasláno na OMH. 
Pro: 7                                        Proti: 0                                    Zdržel se: 0         
 
                         

 

9. Informace:  
 Diskuse o pořízení nové sekačky na pláž  - tento rok není možné 
 Stížnost na neudržování soukromého pozemku s p. A. Musilem vyřešena. 

Majitel (bytem v Praze) byl upozorněn, že jeho stromy vlivem větru popadaly 
na pozemky sousedům a na místní komunikaci. Slíbil nápravu vlastními silami – 
vyřešeno.  

 P. Šváchová Marie oslavila 85. narozeniny. Jsme rádi, že jsme ji mohli navštívit 
a osobně popřát. 

 Jsme nahlášeni na akci „ Čistá Vysočina“ . Pomoc nám nabídli  žáci ZŠ Hradská, 
kteří se chystají pomoci blízkým obcím. Jak je již zvykem, úklid v Plačkově bude 
probíhat opět na bázi dobrovolnosti a samoobslužnosti. Pytle budou k dispozici 
u budovy OV, termín týdne úklidu bude na vývěskách. Předem všem děkujeme. 

 Proběhly svozy velkoobjemového odpadu 
 Proběhla odstávka elektřiny (30.3.), další je naplánována na 2.5 8:00 – 17:00. 

Doporučujeme občanům aplikaci Eg.d distribuce nebo číst vývěsky, sledovat 
sociální sítě. Distributor již od 1.9.2021 nevyvěšuje plakáty o odstávce a ani OV 
není povinen tyto informace šířit. Je to naše dobrá vůle, že to někteří z nás 
dělají. 



 Stížnost na zničenou lesní cestu (p. Vránová – Rozkoš). P. Vrána byl osloven  a 
vyzván dát vše do původního stavu. Jedná se o to, že v tuto dobu probíhá těžba 
v jeho lese a ještě chvilku trvat bude. Vlivem deštivého počasí a těžké techniky  
tak není cesta nyní ani pojízdná, ani pochozí. P. Vrána slíbil dát vše do pořádku 
a to do prázdnin. Této situace si je vědom, je mu to líto, ale nejde provést jinak. 
Domlouváme se tedy alespoň na tom, že bude již nyní vždy průjezdná 
komunikace k Bransoudovu. Prosíme ostatní o  ohleduplnost. 

 Prosíme návštěvníky, kteří jezdí do areálu TJ Sokol, aby neparkovali svá auta za 
značkou zákaz vjezdu. Je zde dětské hřiště a pobíhají zde děti, auta tu nemají 
co dělat. Též je zde značka o zákazu volně pobíhajících psů. Prosíme o 
dodržování. 

 Podmínky pro půjčování paddleboardů bude diskutováno s právním odd. 
 Pokud by někdo z obce chtěl pomoci na dětský den, budeme rádi. 
 Veřejná schůze bude dle pravidel 1x za rok, plánujeme koncem prázdnin nebo 

v září. 
 Termín ROV – Dne 3. 4.  od 18 hod.  v obci Kletečná. 
 Schůzka a procházka obcí (OV se zástupci města ) bude 6.4. dopoledne. 
 Nadále platí nabídka zasílání zpráv či zápisů do soukromých e-mailů občanů. 

 
 

10. požadavky na TS: Prosíme o dosypání pískem všechny tři pláže Pařezáče. Děkujeme. 
 

11. AKCE 
30.4. Čarodějnice 
10.6. Dětský den 
30.6. Zahájení prázdnin ( s živou kapelou) 

                                                         
                                           
 

12. Naplánování další schůze.    Dle potřeby.  

 

Schůze byla ukončena  cca v 19:15 

 

 

 

Zapsala. Krejčí Alena                                                                ověřil: Krejčí Václav, ml. 

 


